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Protokół Nr LXI/2022 

z LXI sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 25 października 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 15:44 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 26.09.2022 r.   

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037; 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia 

poboru    w drodze inkasa, określenia terminów płatności  i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

4) wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia wysokości i sposobu poboru 

opłaty targowej; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz 

określenia wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej; 

6) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

7) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Puszczy Rominckiej; 

8) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Parku 

Krajobrazowego Puszczy Rominckiej; 

9) przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023; 

10) pozbawienia częściowo statusu pomnika przyrody; 

11) przystąpienia do opracowania Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną  

i paliwa gazowe dla Gminy Gołdap na lata 2023-2038. 

7. Przedstawienie informacji Wojewody Warmińsko – Mazurskiego dotyczącej oświadczeń majątkowych  

Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Gołdapi za 2021 r. 
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8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gołdapi dotycząca oświadczeń majątkowych radnych  

za 2021 r. 

9. Informacja Burmistrza Gołdapi dotycząca oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego  

w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Gołdap za 2021 rok 

10. Informacja o podmiotach, w których realizowane będą kontrolowane prace na cele społeczne oraz prace 

społecznie użyteczne na terenie miasta i gminy Gołdap w 2023 roku 

11. Interpelacje radnych 

12. Zapytania radnych 

13. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

14. Wolne wnioski 

15. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LXI posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował, że 25 stycznia 2023 roku o godz. 18.00 w Kościele 

Najświętszej Marii Panny Matki Kościoła odbędzie msza św. od Rady Miejskiej w Gołdapi za dusze św. pamięci 

Marka Mirosa. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński złożył wniosek formalny w sprawie zmiany porządku posiedzenia 

poprzez zmianę pkt 3 na : Wręczenie przez Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej nowo wybranej radnej 

zaświadczenia o wyborze oraz zmianę pkt 4 na: Złożenie ślubowania przez radną Rady Miejskiej w Gołdapi  

i przesunięcie kolejnych pkt wg numeracji ze względu na rozstrzygnięte uzupełniające wybory na radnego do 

Rady Miejskiej w dniu 23 października 2022 r. w wyniku których została wybrana Pani Anna Staroszczuk – 

Luto. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zmianę pkt 3 na : Wręczenie przez Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej nowo wybranej radnej zaświadczenia o wyborze oraz zmianę pkt 4 na: Złożenie ślubowania przez 

radną Rady Miejskiej w Gołdapi i przesunięcie kolejnych pkt wg numeracji. 

  

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 

 

 Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez dodanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania  
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i przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap. Dodała, 

że uchwała o powyższym temacie została przyjęta we wrześniu. W uzasadnieniu umowa była, że zmiany dotyczą 

regulaminu, czyli załącznika uchwały. Natomiast takiego sformułowania zabrakło w treści uchwały. W związku 

z powyższym dla przejrzystości formalno-prawnej wymagane jest podjęcie danej uchwały jeszcze raz. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie zmiany 

porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 8 podpunktu 12) o treści: zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Gołdap. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 8 podpunktu 12) o treści: zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Gołdap 

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że radny Pan Andrzej Tobolski złożył w dniu 

wczorajszym wniosek o akces do pracy w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że statut Gminy Gołdap stanowi, w Komisjach Stałych Rady 

Miejskiej właściwie obowiązkowo powinny być 4 członków. Stwierdził, że w kilku Komisach jest w 3 członków 

i uważa, że jest to naruszenie statutu Rady Miejskiej §31 ust. 2 statutu Gminy Gołdap. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że wg statutu w skład Komisji Rewizyjnej, Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz pozostałych Komisji Stałych wchodzi co najmniej 3 radnych, nie 4.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie  poddania pod 

głosowanie do pracy w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego wg wniosku radnego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poddania pod głosowanie do pracy w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej wg wniosku radnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:4, PRZECIW:8, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW(8) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Monika Wałejko 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w treści głosowania dwukrotnie znalazło się 

sformułowanie  do komisji rewizyjnej. Zapytał, czy w związku z tym radni mają uwagi i są za reasumpcją 

głosowania. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że radny we wniosku również zwrócił się rozszerzenie 

porządku o informację Burmistrza Tomasza Luto o sporządzonym kosztorysie w sprawie ewentualnej 

kontynuacji budowy Zakładu Przyrodoleczniczego. Powyższe sformułowanie nie spełnia wymogów wniosku 

formalnego, gdyż taki wniosek powinien opiewać co najmniej czterema podpisami radnych. Kolejny wniosek 

radnego o rozszerzenie porządku posiedzenia o informację „czy Gmina posiada zabezpieczone środki finansowe 

na dokończenie budowy Zakładu Przyrodoleczniczego i to w jakiej wysokości” również nie spełnia wymogów 

formalnych. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że od wielu miesięcy domaga się takich informacji.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył wniosek o dostęp do informacji publicznej 

celem uzyskania konkretnej odpowiedzi. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że na ostatniej sesji radny Pan Andrzej Tobolski mówił 

o nieprawnie zwołanych sesjach w dniach: 27.07.2022 r.; 12.08.2022 r. oraz 8.09.2022 r. Ze względu na sesję  

z dnia 27.07.2022 r. wg radnego podejmowane uchwały nie były prawomocne. Radny zgłosił organowi nadzoru 

zastrzeżenia do LVI, LVII oraz LVIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi. W piśmie z dnia 21.10.2022 r. podpisanym 

z upoważnienia Wojewody Warmińsko-Mazurskiego przez Dyrektor Wydziału Prawnego i Nadzoru organ 

nadzoru nie zgłosił naruszeń w sprawie zgłoszonych nieprawidłowości procedowania Rady Miejskiej w Gołdapi, 

których skutkiem mogły być wady prawne uchwał podjętych na sesji w dniu 27.07.2022 r.; 12.08.2022 r. oraz 

8.09.2022 r. Wojewoda nie znalazł podstaw do kwestionowania legalności przedmiotowych uchwał z przyczyn 

proceduralnych. Ewentualne nieprawidłowości jakie mogły mieć miejsce w związku z wystąpieniem braku 

kworum i zamknięciem z tej przyczyny LVI Sesji Rady Miejskiej w Gołdapi zwołanej na dzień 27 lipca 2022 

roku. Zdaniem organ nadzoru pozostają bez wpływu na ważność i legalność uchwał podjętych na tej sesji  

do czasu zachowania kworum jak również uchwał podejmowanych na prawidłowo zwołany sesjach odbytych  

w dniu 12.08.2022 r., 5.08.2022 r. a także na sesjach kolejnych. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że konsultował daną sprawę z 3 niezależnymi 

prawnikami/radcami prawnymi, że przepis statutu odnoszący się do sposobu zamykania sesji jest dopełnieniem 

przypisu ustawowego. Zdając sobie sprawę, że niektóre z tych uchwał są bardzo ważne i potrzebne dla 

społeczeństwa nie będzie składał wniosku do Sądu Administracyjnego choć ma podstawę, żeby tak złożyć. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Do pkt 3 

Przekazanie przez Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej Panią Katarzynę Krusznis zaświadczenia  

o wyborze na radną Rady Miejskiej w Gołdapi Pani Annie Staroszczuk-Luto. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński życzył nowo wybranej radnej pomyślnej pracy na rzecz 

społeczności lokalnej oraz satysfakcji z wykonywania tego obowiązku. 

Do pkt 4 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odczytał rotę ślubowania wynikającą z art. 23a ustawy  

o samorządzie gminnym: „Wierny Konstytucji i prawa w Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście 
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obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej Gminy  

i jej mieszkańców.” 

Radna Pani Anna Staroszczuk-Luto odpowiedziała: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanych protokołów sesji  

z dnia 26.09.2022 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

26.09.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 26.09.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

 

 

Do pkt 6 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że odbyły się cykliczne spotkania pracowników Urzędu  

z dyrektorami, prezesami spółek, dyrektorami szkół i innych instytucji odnośnie oszczędności w kierunku 

wydatków na energię, ciepło. Zostanie też zmniejszona ilość wydarzeń przygotowywanych przez Dom Kultury, 

Bibliotekę oraz Ośrodek Sportu i Rekreacji ze względu na konieczność wprowadzenia oszczędności. W sprawie 

Zakładu Przyrodoleczniczego w ostatnim czasie wpłynęły 2 ważne dokumenty w sprawie kontroli Urzędu 

Marszałkowskiego jak również opinie biegłego sądowego. Z otrzymanych protokołów wynika, że Gmina Gołdap 

może zgodnie z prawem budowlanym kontynuować budowę zakładu na podstawie posiadanej obecnie 

dokumentacji, bez uzyskania pozwolenia zamiennego. Z danej informacji wynika, że w czerwcu 2020 roku 

kierownik budowy z ramienia wykonawcy niesłusznie wstrzymał budowę a inspektor nadzoru niesłusznie  

ten stan zaakceptował. 21 października został ogłoszony nowy przetarg.  Dodał, że droga przy Batorym jest już 

w trakcie robót a niedługo powinna rozpocząć się  budowa drogi w Kośmidrach.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że budowa została zamknięta przez inspektor nadzoru 10 czerwca 

2020 r. a zawiadomienie radnego do prokuratury wpłynęło w styczniu 2021 roku. Zapytał, czy w związku z 

przedstawioną informacją CBA wycofało cały swój protokół. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała z jakiego dokumentu Burmistrz cytował tą informację. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radna złożyła wniosek na piśmie. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się o przesłanie dokumentów zawierających informacje na temat 

Zakładu przyrodoleczniczego o których mówił Burmistrz w swoim wystąpieniu na e-mail. Zapytała, na 

podstawie jakiego projektu będzie kontynuowana budowa Zakładu Przyrodoleczniczego. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radna złożyła zapytanie na piśmie. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zakończył dyskusję w danym punkcie.  

 

Do pkt 7 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. W Gminnych Obchodach Dnia Edukacji Narodowej, które odbyły się w tym roku w Szkole 

Podstawowej w Pogorzeli wziął udział z radnymi: Janiną Pietrewicz, Zofią Syperek, Zdzisławem Janczukiem, 

Wiolettą Anuszkiewicz. Podziękował  Pani Dyrektor, Radzie Pedagogicznej oraz Uczniom za wspaniałe 

widowisko. 20 Października uczestniczył w pasowaniu przedszkolaków w Przedszkolu Samorządowym nr 1 w 
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Gołdapi. 24 października obchodzony był Dzień Edukacji w Niepublicznej Terapeutycznej Szkole Podstawowej 

Dobry Start w Jabłońskich w którym wzięli udział radni: Janina Pietrewicz, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej 

Tobolski, Zbigniew Mieruński. Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym 26.09.2022 r. – 

25.10.2022 r.: 

1) posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki -  28 września 2022 r.  

• .Kształtowanie wizerunku przestrzennego miasta, jako uzdrowiska. 

• Stan placówek oświatowych – przygotowanie do nowego roku szkolnego – wszystkie szkoły i 

przedszkola. 

• Wnioski do budżetu 2023 r 

2) posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego -  29 września 2022 r. 

• Informacja dotycząca przygotowania gminnych jednostek organizacyjnych do sezonu grzewczego 

2022/2023 

• Wnioski do budżetu Gminy Gołdap na 2023 rok 

3) Wspólne posiedzenie Komisji - 17 października 2022 r. - Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał  

na LXI sesję. 

4) LX nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Gołdapi – 18 października 2022 r. – na wniosek Burmistrza 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

• zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037; 

• wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

 

Do pkt 8 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę  

3 574 994,14 zł. Plan dochodów po zmianach wynosi 128 490 673,50 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi 

141 992 805,19 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 13.502.131,69 zł. Przychody budżetu po zmianach 

wynoszą 16.942.671,09 zł. Rozchody budżetu wynoszą 3.440.539,40 zł. Zgłosiła autopoprawkę w planie 

wydatków w rozdziale 75818 „Rezerwy ogólne i celowe” dokonuje się rozwiązania rezerwy w wysokości  

36 820,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę nagród Burmistrza Gołdapi z okazji Dnia Edukacji Narodowej 2022 

(na ten cel rezerwa została utworzona). W związku z powyższym w treści projektu Uchwały dodaje się pkt 7  

i dostosowuje się załączniki. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, jakie są przewidywane koszty obsługi kredytów i obligacji. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że w każdej uchwale w sprawie zmian w budżecie jak 

również w uchwale budżetowej jest zawarta informacja w jakiej wysokości wynosi obsługa długu gminy. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 ze zgłoszoną autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXI/442/2022 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymującym się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku ze zgłoszoną autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA:13,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:1,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXI/443/2022 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, 

zarządzenia poboru w drodze inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że §2 otrzymuje brzmienie: „ustala się dzienną stawkę opłaty 

miejscowej w wysokości 2,80 zł od jednej osoby za każdą rozpoczętą dobę pobytu”. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za, 1 wstrzymujący się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru  

w drodze inkasa, określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXI/444/2022 

/w załączeniu/ 
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4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia wysokości  

i sposobu poboru opłaty targowej. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że §2 otrzymuje brzmienie. „Ustala się dzienną stawkę opłaty 

targowej w wysokości 22,00 zł z zastrzeżeniem ust. 2 uchwały. Ust. 2: „Ustala się dzienną stawkę opłaty targowej 

przy sprzedaży odnośnie z ręki, kosza, skrzynki i innych niewymienionych w wysokości 6,00 zł.” 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za, 1 wstrzymujący się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia wysokości i sposobu poboru opłaty 

targowej 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXI/445/2022 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap 

oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że ustala się dzienną stawkę opłaty uzdrowiskowej  

w wysokości 5,40 zł. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymujący się  uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej w miejscowości Gołdap oraz określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty uzdrowiskowej  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXI/446/2022 

/w załączeniu/ 
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6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że ustala się roczne stawki podatku od nieruchomości  

w wysokości:  

1) od budynków lub ich części:  

a) mieszkalnych – 1,00 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej;  

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części 

zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 28,78 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej;  

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym 

– 13,47 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej;  

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych 

przez podmioty udzielające tych świadczeń – 5,87 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej;  

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego – 9,71 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej.  

2) od budowli – 2 % ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3 – 7 ustawy z dnia 12 stycznia 

1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych;  

3) od gruntów:  

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji 

gruntów i budynków – 1,16 zł od 1m2 powierzchni;  

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników 

sztucznych – 5,79 zł od 1 ha powierzchni;  

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego – 0,61 zł od 1 m2 powierzchni.  

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 października 2015 r.  

o rewitalizacji (Dz. U. z 2018 poz. 1398) i położonych na terenach, dla których miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo 

zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia  

w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy 

zgodnie z przepisami prawa budowlanego – 3,81 zł od 1 m2 powierzchni. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 10 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące  

się uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Wyniki głosowania 

ZA:10, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:3, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Mioduszewski, Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXI/447/2022 

/w załączeniu/ 
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7) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Puszczy Rominckiej. 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że z wnioskiem o zaopiniowanie wystąpił 

Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Zaproponowane zmiany dotyczą przede wszystkim 

dostosowania zapisów obecnie obowiązujących w ustawie o ochronie przyrody. W projekcie uchwały sejmiku 

też doprecyzowano granice. Powierzchnia obszaru chronionego krajobrazu nie zmienia się. Zostaje w tych 

granicach, których jest, ale systemy obecne umożliwiają bardziej precyzyjne opisanie granic punktami 

granicznymi. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymujący się uchwała 

została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Puszczy Rominckiej  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXI/448/2022 

/w załączeniu/ 

8) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie  

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że Marszałek Województwa Warmińsko-

Mazurskiego zwrócił się z prośbą o zaopiniowanie projektu uchwały sejmiku w sprawie Parku Krajobrazowego 

Puszczy Romińskiej. Doprecyzowane zostały zapisy uchwały sejmiku do przepisów ustawy o ochronie przyrody 

i doprecyzowanie granic Parku Krajobrazowego Puszczy Romińskiej. Zgłosiła autopoprawkę w §1, gdyż 

wpisany jest „Obszar Chronionego Krajobrazu Puszczy Romińskiej a powinno być tak jak w tytule „Parku 

Krajobrazowego Puszczy Romińskiej”. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Parku 

Krajobrazowego Puszczy Rominckiej ze zgłoszoną autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXI/449/2022 

/w załączeniu/ 



 

11 
 

 

9) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Specjalisty ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pai Anety 

Milczarek o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

 

 Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że obowiązek uchwalenia 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie wynika z ustawy tutaj z art. 5a. Program współpracy na 2023 

rok stanowi dokument określający cele, zasady, przedmiot i formy współpracy a także priorytetowe zadania 

publiczne realizowane w ramach współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi. Program podlegał 

konsultacją w okresie o 16 września do 3 października. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI(1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXI/450/2022 

/w załączeniu/ 

10) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownika Wydziału WIK Pana Jarosława 

Duchnowskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pozbawienia częściowo statusu pomnika 

przyrody. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski pozbawienie statusu Pomnika Przyrody jednego 

Jarząbu Szwedzkiego w kompleksie Pomników Przyrody przy ul. Kościuszki, gdzie znajduje się  11 drzew 

stanowiących Pomnik Przyrody. Zasadnym jest pozbawienie statusu  Pomnika Przyrody celem usunięcia danego 

drzewa. Pozytywną opinię wydała Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska, jak również została sporządzona 

ekspertyza. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 
Głosowano w sprawie: 

pozbawienia częściowo statusu pomnika przyrody 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXI/451/2022 

/w załączeniu/ 

11) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Specjalisty ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pai Anety 

Milczarek o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Gołdap na lata 2023-2038. 

 

Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że zgodnie z ustawą prawo 

energetyczne gmina jako Jednostka Samorządowa zobowiązana jest do sporządzania projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla obszaru całej Gminy co najmniej na okres 15 lat 

i co najmniej raz na 3 lata taki plan założeń podlega aktualizacji. Zgodnie z ustawą projekt założeń określa między 

innymi ocenę stanu aktualnego i przewidywanych zmian zapotrzebowania na ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe. Przedsięwzięcia racjonalizujące użytkowanie właśnie ciepła, energii elektrycznej i paliw gazowych, 

możliwości stosowania środków poprawy efektywności energetycznej oraz zakres współpracy z innymi 

gminami. Podjęcie uchwały rozpoczyna proces pracy nad dokumentem. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do opracowania Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Gołdap na lata 2023-2038 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXI/452/2022 

/w załączeniu/ 

12) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania  

i przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że w uchwale zabrakło sformułowania  

w załączniku. Zmienia się kwota bazowa i dodana zostaje funkcja mentora oraz zmieniana jest wysokość dodatku 

funkcyjnego dyrektora. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Staroszczuk-Luto 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXI/453/2022 

/w załączeniu/ 

Do pkt 7 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację Wojewody Warmińsko – Mazurskiego 

dotyczącą oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Gołdapi za 2021 r. 

 

 Do pkt 8 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 

radnych za 2021 r. 

 

Do pkt 9 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis przedstawiła informację Burmistrza Gołdapi dotyczącą oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Miejskiego w Gołdapi oraz kierowników i pracowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Gołdap za 2021 rok. 

 

Do pkt 10 

Kierownik Wydziału WA Pani Róża Popławska przedstawiła informację o podmiotach, w których 

realizowane będą kontrolowane prace na cele społeczne oraz prace społecznie użyteczne na terenie miasta  

i gminy Gołdap w 2023 roku. 

 

Do pkt 11 

Brak interpelacji radnych. 

 

Do pkt 12 

Radna Wioletta Anuszkiewicz oraz Wiceprzewodniczący Zbigniew Mieruński złożyli zapytanie w sprawie 

nasadzeń drzew na Promenadzie Zdrojowej i ulicy Jeziorowej. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zapytał, czy gmina podejmuje starania w kierunku programu 

rządowego odnośnie zaopatrzenia w węgiel. 

 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że gmina przystąpi do danego programu.  

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że urząd jest na etapie rozmów  

z przedsiębiorcami, gdyż gmina nie ma własnego przedsiębiorstwa, własnej spółki, która zajmuje się tego typu 

działalnością. Trwa oczekiwanie na wytyczne i rozporządzenia do ustawy, która nie jest jeszcze podpisana. 

Dodatkowo zbierane są informacje ilu mieszkańców chciałoby i jaki opał. Jedna z gmin wyraziła chęć 

współpracy. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, by uprzątnąć suche drzewo na cmentarzu w Grabowie.  

Radny PanMarian Chmielewskie odpowiedział, że wspomniane drzewo w tym roku było jeszcze zielone  

i nikomu nie zagraża. Rozmawiał z byłym administratorem cmentarza, który poinformował o wywierceniu dziur 

i otruciu tego drzewa. 

 

Pkt 16 

Sołtys Sołectwa Babki Pan Jacek Kizik powiedział, że po objęciu ponownie funkcji Sołtysa Sołectwa Babki 

złożył wniosek w sprawie kontroli sprzętu sołeckiego, gdyż został oskarżony o defraudacje. Pracownicy urzędu 

zabrali sprzęt sołecki celem zewidencjonowania go. Od tego czasu minęło ponad 1,5 miesiąca i sprzęt jeszcze 
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nie wrócił. Pomimo zapytań o termin oddania sprzętu nie uzyskał odpowiedzi. Zapytał, kiedy sprzęt zostanie 

oddany sołectwu.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że na spotkaniu sołeckim sołtys poinformował  

o  kradzieży kosiarki. Okazało się, że zdarzenie nie zostało zgłoszone na policję stąd też potrzeba inwentaryzacji 

sprzętu. 

Sołtys Sołectwa Babki Pan Jacek Kizik  odpowiedział, że nie było go w chwili zaginięcia kosiarki i nie był 

stanie określić  czy została ukradziona, pożyczona czy też  nieoddana. Kosiarkę odkupił taki sam model  

z własnych środków.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że skoro sołtys przebywał za granicą a jest to mienie  Gminy 

to odpowiedzialność leży po stronie gminy. Urząd, który za to odpowiada powinien to zgłosić. Zapytała ile sztuk, 

elementów zostało poddanych inwentaryzacji.  

Sołtys Sołectwa Babki Pan Jacek Kizik odpowiedział, że ok 40 sztuk. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się jak najszybsze zakończenie inwentaryzacji i przekazanie go 

sołectwu. 

Radna Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich zajmie się ta sprawą. 

Sołtys Sołectwa Babki Pan Jacek Kizik zapytał, kiedy zostaną wydane komputery w ramach programu dla 

dzieci z rodzin popegeerowskich. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w dniu dzisiejszym została podjęta uchwała o przekazanie 

na ten cel ze środków gminnych pokrywaliśmy kwoty  100 000,00 zł.  

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że jest to przetarg unijny i wymaga dłuższego 

okresu realizacji stąd wydłużona procedura. Wpłynęła jedna oferta. Jest ponad 1000 sztuk w związku z czym, 

planowane jest organizacyjnie wydawanie sprzętu etapami.  

 

Sołtys Sołectwa Babki Pan Jacek Kizik powiedział, że sołectwo, Gmina Gołdap podpisała z agencją rządową 

umowę w wyniku której gmina otrzymała za darmo teren w miejscowości Żelazki na którym miało być 

zbudowane boisko dla dzieci. Przeznaczano cały budżet sołecki na wyrównanie ziemi na tym boisku. Gmina  

nie wywiązała się zobowiązania notarialnego i agencja chce zabrać tą ziemię. Po interwencji sołtysa agencja  

w tamtym roku zgodziła się warunkowo przedłużyć termin realizacji projektu. W tamtym roku się okazało,  

że Gmina nie wykonała tego boiska w związku z czym agencja zgodnie z umową notarialną wystąpiła do Gminy 

o zapłatę za ziemię, która była w Gminie przekazana nieodpłatnie. Gmina musiała zapłacić prawie 20 000,00 zł 

za ziemię a boiska nie ma. Bo Pan Burmistrz stwierdził, że to jest sprawa Sołectwa. Zapytał, czy boisko zostanie 

zrealizowane. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że ziemia nie była darmowa tylko za wybudowanie boiska 

na które nie było przeznaczonych środków w budżecie. Sołectwo mogło przeznaczyć środki z funduszu 

sołeckiego na ten cel. 

 

Sołtys Sołectwa Babki Pan Jacek Kizik odpowiedział, że Gmina podpisała umowę z agencją na realizację 

boiska a nie sołectwo.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że gmina nie zrealizowała, bo nie miała na to środków 

ale sołectwo mogło przeznaczać środki z funduszu na ten cel.  

 

Do pkt 17 

Radna Pani Teresa Dzienis powiedziała, że nie jest tak do końca jak przedstawił to sołtys. Wyraziła 

zadowolenie z faktu, że  Komisja Obszarów Wiejskich zajmie się sprawą sprzętu sołeckiego.   

 

Radny Pan Marek Zajączkowski powiedział, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich analizowała wydatki 

na Fundusz Sołecki i sołectwo Babki przeznacza 80% środków na różnego typu festyny, spotkania zamiast na 

inwestycje w sołectwie, np. chodnik, naprawę drogi.  
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Radna Pani Monika Wałejko powiedziała, by w tym roku monitorować wydatki z Funduszów Sołeckich. 

Sołectwo Główka co roku doposaża świetlicę. W tym roku ze środków sołeckich został wykonany remont 

przystanku. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że Pan Stanisław Andrysiewicz  zwrócił 

 się o poręczenie gminy Gołdap. Po otrzymaniu pełnych dokumentów i po dokonaniu analizy zostanie 

zorganizowane spotkanie z radnymi w danej sprawie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, by Burmistrz nie jeździł za pieniądze podatników i odstawił 

samochód na plac. Miejscem tego samochodu powinien być garaż będący w zasobach gminnych albo Plac 

Zwycięstwa. Wg radnego Burmistrz używa samochodu służbowego do celów prywatnych i okrada podatników 

Gminy Gołdap jeżdżąc za ich pieniądze.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że w sprawie budowy Zakładu Przyrodoleczniczego wydatki 

będą zakwalifikowane i gmina dalej utrzymuje dofinansowanie na dokończenie inwestycji. 

Radny pan Andrzej Tobolski zapytał, czy istnieje zagrożenie np. że Pana Andrysiewicz korzystając  

z poręczenia nie spłaci np. zobowiązań. Jako radny nie poręczy takiego kredytu. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że dokumenty zostaną przeanalizowane i przedstawione 

radnym celem podjęcia decyzji. Została wysłana prośba o doprecyzowanie informacji możliwe zagrożenie.  

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że przekazane zostały dokumenty radnym celem 

informacyjnym po uprzednio wyrażonej zgodzie od wnioskodawcy tylko na potrzeby radnych.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto podziękował wiceprzewodniczącemu Panu Józefowi Wawrzynowi 

zainicjowanie spotkania podczas którego przedstawił sugestie, obawy jak i możliwości zabezpieczenia gminy. 

Radny Pan Andrzej Tobolski stwierdził, że to jest szantaż Pana Andrysiewicza.  

Do pkt 18 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXI sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  

 

 Wojciech Hołdyński  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


